
                                     

 
                                                     P R O C E S    V E R B A L
  
        Încheiat astăzi 25 noiembrie   2021 cu ocazia ședinței  ordinare      a Consiliului local Fârdea la
care participă un nr.de 9 consilieri , domnul viceprimar Filip Sorin, secretar Amăriucă Neamțu Doina
si  delegatii  satesti  Vasiloni  Petrică   Nicolae și   Gherga  Dimitrie  lipseste  domnul
consilier  ,Lupulescu Samuel
       Se dă citire procesului verbal de la ședința anterioară și nefiind obiecții din partea domnilor
consilieri se semnează de către președintele de ședință.
       Domnul consilier Izgherean Mircea   este  ales președinte de sedință 
       Se trece la începerea ședinței  și domnul consilier Izgherean Mircea  prezintă ordinea de zi a
sedinței  cu urmatoarele puncte

1. Proiect de hotărâre aprobarea proiectului retelei scolare in comuna Firdea  pentru anul 2022-
2023

2. Proiect de hotarâre privind  acordarea ajutoarelor pentru sarbatorile de Craciun
3. Proiect  de  hotarire  privind  aprobarea  prelungirii  prin  Act  aditional  a   Contractului  de

locatiune cu Telekom RomanianMobile Communications SA
4. Proiect  de  hotărâre  privind  radierea   din  cartea  funciara  nr.404908  teren  extravilan

nejmprejmuit comuna Fardea a mentiunii  facute la datele referitoare la teren –« rezerva la
dispozitia Comisiei Locale de Fond Funciar »

5.  Diverse
         Se supune la vot ordinea de zi  si aprobă în unanimitate.
         Se trece la punctul unu al ordinii de zi privind aprobarea proiectului retelei scolare in comuna
Fârdea  pentru anul 2022-2023
         Doamna primar da citire raportului de specialitate  întocmit pentru acest punct de secretarul general
        Proiectul de hotărâre a fost analizat în comisia de  specialitate B   fiind avizat ”FAVORABIL”.
         Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de ședință și
se aprobă în unanimitate 
       Se trece la punctul doi  al ordinii de zi privind acordarea ajutoarelor pentru sarbatorile de Craciun
       Doamna primar da citire raportului de specialitate  întocmit pentru acest punct de compartiment
asistență socială privind acordarea ajutoarelor pentru sarbatorile de Craciun
        Proiectul de hotărâre  a fost analizat în comisiile de specialitate A si B  fiind avizat ”FAVORABIL”.
        Se supune la vot de către președintele de ședință și se aprobă în unanimitate  
         Se trece la punctul trei  privind  aprobarea prelungirii prin Act aditional a  Contractului de
locatiune cu Telekom RomanianMobile Communications SA
      Doamna primar da citire raportului de specialitate  întocmit pentru acest punct de  compartimentul
impozite și taxe locale și solicitării făcute de Telekom 
        Proiectul de hotăre  a fost analizat în comisia  de specialitate A  fiind avizat ”FAVORABIL”.
        Se discută de domnii consilieri despre perioada pentru care se prelungeste contractul și până la urmă
se ajunge la  perioada de 3 ani ,
        Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de ședință și
se aprobă în unanimitate            
        Se trece la punctul patru  al  ordinii  de zi radierea  din cartea funciara nr.404908 « teren
extravilan nejmprejmuit » comuna Fardea a mentiunii facute la datele referitoare la teren –« rezerva
la dispozitia Comisiei Locale de Fond Funciar »



        Doamna primar da citire raportului de specialitate  întocmit pentru acest punct de secretarul general
al comunei. 
        Proiectul de hotăre  a fost analizat în comisiile de specialitate A și C  fiind avizat ”FAVORABIL”.
        Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de ședință și
se aprobă în unanimitate.        
        La punctul Diverse  doamna primar dă citire  cererii Bisericii Crestine Baptiste  care solicită 200 mp
pavele pentru construcția  unei parcării  în fata Bisericii  Baptiste Doamna primar spune că are depus
proiect pentru amenajare trotuare în comuna Fârdea și ar  fii  păcat dacă se câștigă  proiectul atunci
pavelele ar fi  demontate si cel mai bine ar fi sa asteptăm, să vedem dacă se câștigă proiectul sau nu ,fiind
si perioada de iarnă nu se poate lucra afară până la primăvară. Toții consilieri sunt de acord.
        Cererea domnului Manta Mircea  care solicită concesionarea unei suprafete de 500 -600 mp în
vecinătatea  terenului  pe care îl  deține  în vedere  realizării  unui complex turistic.  Doamna primar
propune ca aceasta cerere însoțită de schita cu terenul pe care il vrea să fie  comunicată biroului de
fond funciar pentru a verifica al cui este terenul.Domnii consilierii sunt de acord în unanimitate .
       În continuare se discută cererea doamnei Suciu Violeta care spune că a văndut  domnului  Tache
Raul Cosmin fără acte construcția saivan pe care o avea construita si neintabulată pe terenul de 100
mp pe care ii avea cu contract de închiriere de la Primăria comunei Fârdea și este de acord sa renunte
la contractul de închiriere , că să fie incheiat contract cu noul proprietar al construcției neintabulate.
        Domnul Tache Raul Cosmin are cererea înregistrată cu nr.5605/7.10.2021 prin care solicita
încheierea unui contract de închiriere cu el.
       Având în vedere situatia celor doi domnii consilierii  sunt de acord cu încheierea unui act
aditional la contract pentru schimbarea titularului contractului de închiriere.    
        Epuizându-se de discutat punctele de pe ordinea de zi se declară ședința închisă

            

         Presedinte de ședință                                                                                    Secretar


